
Ligestillingsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 5. oktober 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

LIU alm. del

Samrådsspørgsmål B
Hvad vil ministeren gøre i forhold til de seneste opråb fra kvindekrisecentrene
om, at centrene i stigende omfang må afvise voldsramte kvinder på grund af
pladsmangel, og har ministeriet været i dialog med kvindekrisecentrene om
hvilke behov – herunder økonomiske – centrene peger på?
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 20151, jf. LIU
alm. del – samrådsspm. AG.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Horn Langhoff (S) og Yildiz Ak-
dogan (S).

På udvalgets vegne

Karina Adsbøl
formand
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